
År 2020, den 13. august kl. 17.00, affroHtes ordinær generalbrsamting i Ejaforeningen Grøn{ang
4-22, Randers SØ på tsurant "Hos Anne Marb", Messingvej 7d Randers 5:\1.

Følgende ejere var repræsenteret: Tina Paustian, Marie Madsen, Susanne Hansen, Elisabeth Hes-

selberg Mikkelsen, Brian El$ær Pedersen, Niels Ote Nbsen, Sille Krogh Jakobsen, Joan Lisbeth
Pedensen, Mathias Laursen Gyde, Leo Krogh, Rikke Andersen, Tony Skov, Peer l^ægdsmand Peder-
sen, Margit Haislund, Jens Jacob Due, Kaj Egon Pedersen, Bodil og Viggo Peder Lerche, Jens Ran-
ders, Inge-Lise Jersen og Per Konggaard Jensen, Lars Tvilling Teglgaard Nørgaard, Julie Nielsen og
Mads Øst Nielsen, Oh Lykke og Bente Lykke, Michael Finn Fabricius sarnt fra administrationen,
advokat Birgitte Rolighed.

Generalfu rsamlingen havde føbende dagsorden:

1. Valg af dirigent og refurent

2, Aflæggelse af årsberetning for det senest forhbne år

3. Forelqgelse til godkendelse af ånregnskabet md påtegning af revisor.

4. Forelqgelse og godkendelse af hrdget for år 2020.

5. Forslag.

a. Kaj P&rsen furesHlr at fælkudgifume forhøjes med kr. 2,00 pr fordelingstal,
gæHende pr. 01/01-2020.

b. Mads Øst Nielsen foræEr opætning af hegn ud mod grenåvej, jF. VedhgE.
c. Forslag fia Lars Nørgaard, ifr. rr€dlagte.

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen.

7, Valg af rcvisor.

8. Eventuelt.

ad.1 Advokat Birgitte Rolighd blev mErt som dirigent og refercnt DirigenEn konstaterde, at
generalbrsamlingen var bvl@ indnarsbt og således beslutningsdygtb,

ad.2 Bestyrelsen aflagde berctning ved formanden. &retning vedhgges det€ referat som
bilag.

En ejer anmodede o{n at forsikingsbetingelseme om muligt udsendes såmmen med dette
referat. Vedørende have blerr det bsn€erket at der kunne rrære behov for en nedslærrsr
prucedurc fortildeling og tilbagetagning af harreme, idet det liggerfast, at etsrne ahne di-
sponerer over haverne, men ikke ejer dern, og derfor ikke kan orærdrage dem.
Beretningen blo/ bget Ul efterrching.
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ad.3

ad.4

ad.5

årsregnskab 2019 bhv forelagt af advokat Birgi$e Rolighed, hrrorefter det blev godkendt.

Budget 2020 bhlt forchgt vd advokat Birgitte Rolighed, hvorefter det bhv godkendt

a) Forslaget blev oplæt og formanden motiverede det i underskuddet for 2019.Efur en
kort debat blar fonlaget sat til artstemning, hvor det blar vedhget med et overv&rde
flertal. Der efteneguleres fra 1.1.2020.

b) Fonlaget blev gennemgået, og det blev bemærket, at hegnet ville kunne skærme mod
stigende $aftk på Grenåvej og at det ville være pænerc end hækften samt vedligeholdel-
sesfrit Derefrer udspandt der sig en debab hvorunder det H.a. bletr benræ*eb at det for-
slåede hegn ikke vil slærme fior 1. sal, at det skaH, der nu ligger i hække, bare fremover
ville blive smklt furan hegnet og at et hegn vitb opfrrdre til graffiti.
Forslaget kunne alene sættes til vejhdende a8tenrning, da der ikke forelå egendige tilbud.
Ved skriftlig a8temning vlste det srg, at godt 40 oÅ af de frernmødte efter brdelingstal var
for, mens knapt 60 olo var imod, hrrorbr funlaget er forkastet.

c) Forslaget blev forelagt og motiveret. Efter en debat stemte alle fremmødte fur, hvor for-
slaget er vedbget med den præcbering, at det er en forudsætning, at furslagsstilleren be.
taler alle omkoctninger og indhenter evt. fumøden Wggetilladelse. Det præciseredes tilli-
9e, at enhver omkostning, såvel nu som frenrtidigt, som kan rehteres til den ønskde om-
b16ning, herunder evt. øgede rædligeholdelsesonrkostninger vil skulb bære af furslagsstiF
hren elbr en senerc ejer af hans lejlighed.
Det er en forudsætning, at forslagsstilleren underskivq en servitut herom, hvilken servitut
vil blive udforms af administrationen sarnt tinglys{, begge deb for fiorslagsstillerens rW-
ning.

Til bestyrelsen genvalgtes Kaj Petersen, Tony Skov, Jens Randers, MichaelFabricius, Bente
Lykle sarnt Leo Krogh, Viggo Lerche nWabrtes. Alh til 2021.

Generalforsamlingen takkede No Nissen og Marianne l6en for deres arbejde i bestyreben.

Som revbor genvalgtes Margit Haislund.

Under evt. blev det døffi, hvordan parkeringspladserne fordeles: Der er 4 pladser til en
bygning md 4 bolqer, men der er inggt norm for, om hrær bolig råder o\rer en plads, elbr
om en bolig kan råde orcr f. els to pbdser. Det drøftedes, at der var problemer med p-
pladser til gæster d de dertil beregnede phdser og efter en drøftebe nedsattes der et ud-
valg der ville udarbeile et forsbg til et parkeringsrqulativ og som også skulh se på andre
fufiold, sorn burde finde plads i husordenen, herunder om Hipning af hæk. Fonlaget skal
vedtages af generat'fursamlingen. I udvalget kom: Nq Slsanne, Bodil, Silh, Bente og Mati-
as.

En ejer opfordrcde til, at der generelt køres med hensyntagen i området.
Det bernærkedes af S$anne, at der ved nF 4 er fejl og mangbr, der gennern 3 år ikke er
bkvet udberlret Hun op\mte at det drejer sg sn bJgg$€'_lgpE, der er sunket sam-
men, mppen selv, nedgnng til kæHeren" hvor fuge falder ud og går fra soklen. Bestyrel-
sen oplyste at have set herpå fØr, ag o@rdrdes til at fomy besigrtigelsen. Birgitte Rolig-
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hed opfurdrede bætyreben til i henhold Ul normaltæd@rEn at lade udarbejde ør rcdlige.
holdebesdan og ftønlægge den fur generatfunsamlingen årligrt

Generalbrsamlingen atsluttedes H. 19.45

Randerc, oen/t N zaza

Sorn Sorn ftrmand:

o /4at'pr/tLsekl
Bitgitte Rolighed l€j Egon @rsen
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